
                                           
 
 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPACIÓ DE 
CALELLA,  DEL DIA 26 DE FEBRER DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament: 
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Joan Vigas 
Sr. Pau  Lladó 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Josep Mª Sàbat 
Sra. Eulàlia Olivé 
Sr. Javier de Andrés 
Sr. Francesc Vaqué 
Sr. Bertrand Hallé 
Sra. Teia Galí 
Sr. Jordi Oliver 
Sr. Manel Melchor 
Sra. Lluïsa Bonal 
Convidat a assistir a la reunió el Sr. Francesc Alsius 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Qualitat Urbana 
3) Serveis Municipals 
4) Mobilitat 
5) Altres 
6) Noves aportacions 
 
S’inicia la reunió a les 20h recordant les mesures de seguretat a seguir i la importància 
de respectar els torns de paraules per poder fer la reunió àgil. 
 
 
1) Urbanisme 
 
Camí de Ronda (arranjament tram plaça Dorothy Webster fins al final del terme 
municipal creuant la finca del Cap Roig): El document d’impacte ambiental demanat a 
Costes ja està i es troba en període d’exposició pública. Per altra banda, seguint amb 
les directrius de Costes, l’Ajuntament ja ha fet les expropiacions sol·licitades. La plaça 
en sí ja està acabada. 
 
 
 



                                           
 
 

 

Casa Rosa:  
- Il·luminació terrassa: com que els llums de la terrassa són de la propietat, es 

posarà una llumenera a cada banda de terrassa (a Primitiu Guri i a la rampa 
d’accés). Ja està encarregat. 

- Semiclaveguera en desús: es va comprovar que realment ho estigués i 
l’empresa contractada comença dilluns. 

- Bancs nous: la mateixa empresa que fa la retirada de la semiclaveguera ha 
encarregat bancs nous que aniran arran del límit de la ocupació de la via 
pública de la casa. 

- Placa del muret de la terrassa: està oxidada. S’ha encarregat una nova d’acer 
inoxidable. Quan arribi es substituirà. 

 
Can Batlle: Les obres es van iniciar el 13 d’octubre i ja s’ha finalitzat. Tot i que han de 
reparar un tram de barana que està xafat i pintar de blanc les bigues. Es farà abans de 
setmana santa, ja ho tenen encarregat. 
 
Focus provisionals sota voltes: Ja s’ha encarregat el material per col·locar llums 
definitius i blancs per a què quedi integrat. Es farà abans de l’estiu quan arribi el 
material. El cablejat també anirà blanc i pel lateral enlloc de pel centre de les bigues. 
 
Provisional fixe a la plaça de l’església: Ja s’ha encarregat a Endesa l’estudi per 
contractar una segona línia de subministre, ja que l’existent no admet més connexions. 
En quant ens autoritzin es posarà. No podem donar temporalitat perquè depèn de 
l’aprovació de la companyia, però no solen demorar masses mesos. 
 
Provisional fixe al Passeig de Canadell: En aquest cas no hi ha viabilitat per posar-lo. 
La línia està plena i té moltes mancances com per suportar un punt de subministre 
nou. A més, per configuració, hauríem de tenir l’enllumenat públic obert de dia per a 
poder-lo fer servir, sense garanties que al connectar no suposés un tall de subministre. 
No és viable demanar una segona línia primerament perquè Costes ho hauria 
d’autoritzar. 
 
Inversions sense partida pressupostària: 

- Carrer dels Forcats, 
- Rampa d’accés al Canadell: es va presentar un segon projecte amb les 

característiques que va sol·licitar el Ministeri de Costes, però encara no han 
respost (projecte amb ascensor). Es va reclamant. 

- Soterrament línies zona Calella Park i carrer Julivia per petició d’Endesa. Com 
es va explicar, per conveni l’ajuntament assumia l’obra civil però la companyia 
encara no ha signat el conveni previst, tot i que es va reclamant. 

- Soterrament enllumenat carrers: Miramar, Noi Menut, Bofill i Codina i Gravina. 
Es va demanar pressupost a Endesa però encara no l’han enviat. 

 
Carrers Punta de’n Blanc i Lluís de Santangel: encara no té projecte. S’ha d’assumir 
internament i les prioritats d’inversió col·lapsen els tècnics. 
 
Provisional de llum del Portbo: S’ha netejat el petit magatzem i col·locat el provisional 
correctament. Sanejaran el portal i el pintaran, arreglaran les xarneres i buscaran un 
sistema per deixar la clau quan s’hagi de fer servir. El provisional no tornarà a quedar 
penjat al carrer. 
 



                                           
 
 

 

 
 
Partida específica (2018): 

- Zona verda Cant dels Ocells: la nova versió del projecte en base a l’estudi de 
les dificultats en la canalització d’aigües s’està reformulant. 

- Rampa d’accés al Chopitea: S’executa aquest 2021 per solucionar les 
deficiències. Té un cost de 20.000 euros. 

- Carrer Roca Vermella: Estem a l’espera de la Comunitat de la última proposta 
feta aquest 2021. Recordatori: La inversió en terrenys va ser de 140.000 euros. 
La proposta de la Comunitat, per una inversió de 53.000 euros, és arreglar la 
zona verda, corriol Vinya Verda que ve de l’Ermità Corbera i el carrer. 
L’ajuntament ha fet una contraoferta per la meitat de la inversió en terrenys. 
Estem a l’espera de tancar acord, no es demorarà massa temps més. 

 
Plaça del Portbo: No està previst la reforma, ni projecte ni partida d’inversió. 
El sr. Sàbat fa saber que el que estar en males condicions és el paviment que subjecta 
les pedres. Volen que es repari, però que no hi hagi canvis estètics. 
El regidor de nucli comenta que han de tenir present que, si s’intervé o es fa una 
remodelació de la plaça, ha d’intervenir Costes. A més, per poder complir amb les 
normatives, al refer les escales i la rampa aniríem a ocupar fins a mitja plaça. 
En parlaran al Gabinet d’urbanisme a veure què es pot fer. 
 
2) Qualitat Urbana 
 
Neteja del carrer Noi Menut: Es va fer una neteja a fons. Es fa seguiment amb el servei 
d’inspecció i és net. Ara ja es fa. 
 
Sobreocupacions dels restaurants La Blava, Sa Jambina i Sol i Mar: s’han replantejat 
totes les ocupacions de via pública de cares a aquesta nova temporada. Es faran 
inspeccions periòdiques per comprovar que tothom compleix i en cas contrari 
sancionar. L’àrea i el regidor s’han reunit amb tots els operadors de primera línia. En el 
cas del Restaurant Sol i Mar, la ocupació la tindran arran de mur i el pas serà pel 
centre, per tant no caldrà la barana, que, visualment tindria massa impacte. 
El sr. Vaqué comenta que en la situació actual que està patint l’hostaleria donada les 
restriccions de la pandèmia, fer canvis en la ocupació pot suposar un problema pel 
sector. El regidor de nucli comenta que aquest any, precisament per aquest motiu, no 
es reformular la ocupació pública tal i com està previst, sinó simplement intervenir en 
les sobreocupacions flagrants. S’ha de tenir en compte també els vianants i, hi ha 
negocis que arriben a tancar el pas. 
 
3) Serveis Municipals 
 
Màstil zona embarcador Portbo en mal estat i embarcador amb forats: Amb una visita 
de revisió d’incidències ho varem detectar i es repararà en breu. 
 
Arbre que manca a la plaça Teranyines i a la plaça Sant Pere i bancs a reparar: Els 
arbres ja es van replantar. Els bancs de la plaça Sant Pere es van reparar i els bancs 
de la plaça Teranyines es repintaran en breu. 
 
Jardineres primera línia de mar: Es plantaran flors de temporada a la primavera tal i 
com demanaven els membres. 



                                           
 
 

 

 
2on graó de baixada a la platja del Port Bo: De moment no es farà. 
 
Forats al mur per la passera i rampa de la Plaça del Portbo a reparar: Abans de 
setmana santa estarà arreglat, està en previsió. 
 
Replantació d’arbrat i arbustiva: La setmana vinent comencen les feines de replantació 
d’arbrat que manca replantar i d’arbustiva. Si hi ha alguna demanda detectada pels 
vocals ho recollim al final de la reunió per tenir-ho en compte. 
 
Ressalt d’entrada al carrer Chopitea: S’està mirant amb urbanisme per tal de suavitzar 
el ressalt i les cantonades de vorera en breu podrem posar data per poder enllestir 
abans de setmana. 
El sr. Alsius explica que la baixada del Lepanto amb Chopitea és molt pronunciada i té 
la mateixa problemàtica. El regidor de Serveis es compromet a mirar-ho també. 
 
Pedres sota rampa embarcador Plaça Portbo: Ja són retirades. 
 
Arreglar màstil, pintar-lo i penjar banderola AVAC: Ja està fet. 
 
Clavegueram sota el Gelpí regalima: L’any passat es van fer probes en els pous 
detecció, sembla ser que ve d’una comunitat del Lepanto. Es va comunicar a 
l’administrador de la comunitat. En principi s’ha solucionat, però estem a l’espera de 
comprovar si torna a haver-hi algun abocament més. S’està pendent. 
 
Riera del Canadell: Aquest mes de desembre l’ACA ha dut a terme treballs de 
desbrossada general de vegetació a la riera del Canadell dins la zona urbana. 
Properament s’instal·larà 2.200 m2 de xarxa antiherbes fijavert plantex amb piquetes 
d’ancoratge per reduir la colonització de canyes americanes. Tindrà un cost de 9.000 
euros i es farà des de l’àrea de Serveis Municipals. 
 
4) Mobilitat 
 
Senyal de direcció prohibida cantonada farmàcia: es va tornar a col·locar. 
 
Altres: abans de setmana santa es farà un repàs de pintura on sigui necessari, com a 
les zones d’aparcament. 
El sr. Hallé demana que es revisi la zona del Hotel Mediterrani fins al Golfet, doncs fa 
molt temps que no es repinta i per tant, la senyalització horitzontal està molt 
deterioriada. 
 
5) Altres 
 
Espai dedicat a Càstor Pérez: La Fundació Ernest Morató ha demanat a l’ajuntament 
dedicar un espai a Càstor Pérez a Calella. Aquest 2020 feia deu any de la mort i es 
volia fer un homenatge, que ha quedat posposat a novembre d’aquest 2021. 
L’ajuntament creu que un bon lloc per ubicar la placa és la terrassa de Can Batlle i 
poder-la descobrir en l’acte d’homenatge. Es vol saber l’opinió dels vocals del Consell. 
La idea és parlar amb un dissenyador per a què ens faci una proposta i no sigui la 
típica placa habitual. 



                                           
 
 

 

Tots els vocals ho veuen bé i no tenen inconvenient. D’altra banda, la sra. Bonal 
comenta que estaria bé en el mateix homenatge, retre homenatge també a l’origen de 
l’havanera, les persones que van iniciar la cantada d’havaneres. 
L’alcalde explica que hi ha d’haver la petició per part d’alguna associació o entitat, ja 
que la petició actual ve de la Fundació Morató. 
 
Taxa turística: El regidor de nucli explica que Promoció Econòmica té un pressupost 
anual aproximat de 1.300.000 euros. En aquest pressupost es cobreix el personal fixa 
(13 persones) i el personal eventual d’oficines de turisme a la temporada (20 
persones), a banda dels esdeveniments i la promoció econòmica com a tal i a través 
d’actes culturals. La taxa turística s’incorpora a aquest pressupost. 
La sra. Olivé fa saber que les campanyes vinculades al comerç es centren a la vila i no 
es té en compte Calella, Llafranc i Tamariu. El regidor li proposa trobar-se per parlar-
ne. 
 
Camins de ronda: L’alcalde aprofita per explicar als membres del Consell que amb 
Romanent està previst arranjar (fer un repàs) al camí de Ronda de Llafranc fins al 
Golfet entre altres inversions com el desdoblament de l’avinguda Espanya. 
La sra. Galí demana que es reparin les escales que donen accés al camí de Ronda 
des del Passeig de la Torre perquè està en molt males condicions. Es farà saber a 
l’àrea. 
 
Donat que el temps de la reunió es comença a esgotar, es deixa per a la reunió 
extraordinària telemàtica del dia 4 de març, els torns de paraula que puguin falta així 
com els dos temes següents: 
 
- Plataforma Decidim:  La plataforma Decidim és el portal que utilitza l’ajuntament per 
publicar tot procés participatiu que es realitza,  així com els òrgans estables de 
participació, com és el cas del Consell de Gestió i Participació de Calella. Es mostrarà 
als membres les funcionalitats a la reunió extraordinària de la setmana vinent. 
 
- Partida específica de 2020 i 2021: Els vocals han d’aportar propostes i sotmetre a 
votació el que estimin oportú (es treballarà a la reunió extraordinària de la setmana 
vinent. 
 
6) Noves aportacions 
 

 - El sr. De Andrés demana quina postura té l’Ajuntament envers les ocupacions 
il·legals de vivendes. 

L’alcalde explica que no és un tema preocupant als nuclis costaners. La problemàtica 
ve quan la propietat és d’una entitat bancària, quan és d’un particular, sigui primera o 
segona residència, la policia actua al moment, sempre hi quant es doni avís en les 
primeres hores. És més preocupant dins la vila, on hi ha moltes vivendes ocupades. Si 
que hi ha casos als nuclis de Costa però molt puntuals i controlats. Tot i que el cas que 
el sr. De Andrés planteja, és un cas que es va complicar per motius molt concrets i que 
va atendre mossos. 

 
 
A les 21.45h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Calella emplaçant als membres a la reunió extraordinària del dijous 4 de març a les 
20h via telemàtica (zoom). 


